
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget  

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 33 af 24. oktober 2024 (alm. del). Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Betina Kastbjerg (DD). 

 

 

Rasmus Stoklund 

/ Katrine Baadsgaard Görtz 

  

18. november 2024 
J.nr. 2024 - 7822 

 

Offentligt
SAU Alm.del - endeligt svar på spørgsmål 33

Skatteudvalget 2024-25



 

 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Vil ministeren redegøre for, hvor mange rocker- og bandekriminelle, der har fået eftergi-

vet gæld til det offentlige i 2024? Vil ministeren desuden redegøre for, hvor mange millio-

ner, der er blevet eftergivet for? 

 

Svar 

Der er indhentet bidrag fra Gældsstyrelsen, som oplyser følgende:  

 

”Gældsstyrelsen registrerer ikke oplysninger om borgeres tilknytning til bestemte miljøer. 

Gældsstyrelsen registrerer heller ikke systematisk eller har oplysninger om, hvorvidt en bor-

ger måtte have begået rocker- eller bandekriminalitet. Gældsstyrelsen kan derfor hverken 

redegøre for antallet eller det beløb, som rocker- eller bandekriminelle måtte have fået ef-

tergivet i 2024. 

 

Det er dog muligt gennem en manuel gennemgang af afgjorte eftergivelsessager i 2024 med 

hel eller delvis eftergivelse at oplyse, at én borger, der har været omfattet af exitprogrammet 

for rocker- og bandemedlemmer, har fået eftergivet sin gæld til det offentlige.”  

 

Henset til, at jeg som skatteminister ikke kan udtale mig om konkrete sager, og i lyset af 

bl.a. den særlige tavshedspligt i skatteforvaltningslovens § 17, stk. 1, vurderes det mest kor-

rekt ikke at give yderligere oplysninger, heller ikke i fortrolighed. 
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